
   Bridge Distrikt Fyn 

[Skriv tekst] Side 1 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Videomøde 13. januar 2023 kl. 17:00. 

 
Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Poul, Jørgen  

Afbud: Ingen. 

 
 

Dagsorden 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Jens havde (jf. referatets pkt. 3) talt med distrikt Sydjyllands tidligere formand, der 
havde bekræftet, at der ikke var tale om nogen afbrydelse af samarbejde.  
Det udsendte referatet godkendtes derefter uden yderligere bemærkninger. 

 

2. Møde med klubberne 
Jens konstaterede, at det ikke var så let at lave et fornuftigt mødeoplæg. 
Efter en diskussion af problematikken, blev bestyrelsen enig om, vi i stedet ville satse 
på at udsende et spørgeskema til klubberne, og bruge de indkomne besvarelser som 
udgangspunkt for en diskussion om distriktets fremtidige rolle på generalforsamlingen. 
 

3. Aktuelt. 
Regnskab. 
Kassereren havde lavet et udkast til årsregnskab og budget. 
Efter en diskussion blev diverse forslag til ændringer i budgettet noteret med henblik 
på tilføjelse.    

 

4. Foreløbig turneringsplan for næste sæson. 
Kreds 4 arbejdede på et forslag, men forbundet havde endnu ikke meldt datoer ud, så 
det ville tage lidt tid, før et forslag fremkom. Jens ville lave en foreløbig plan, som ville 
blive fremsendt til Jørn for kalendercheck, da det forventedes, at han skulle være TU-
leder for den del af planen, som Distrikt Fyn ville ende med at få ansvaret for. 
 

5. Eventuelt. 
Der var ikke nogen punkter til referat under dette punkt. 

 
6.  Næste møde. 

Det aftaltes, at afholde et virtuelt møde fredag d. 24 februar kl. 17:00! 

 

Jørgen Olsen 
Referent 


